
 

OSNOVNA ŠKOLA ODRA 

Zagreb, Đačka 5 

OIB: 13465678686 
tel: 01/ 6261-050 

e mail: ured@os-odra-zg.skole.hr 

 

KLASA: 007-02/22-01/01 

URBROJ: 251-176-22-2 

Zagreb, 15.2.2022. 

ZAPISNIK 

 7. sjednice Školskog odbora održane 15.2.2022. 

 

Početak sjednice: 19,00 

Prisutni članovi Školskog odbora:  Višnja Dianežević, Ivana Kujundžić, Marija Dianežević, 

Zvonimir Bulić, Marija Luković i Davor Radić 

 

Odsutni članovi Školskog odbora: / 

Sjednici je prisutan ravnatelj Vatroslav Gabrić i zapisničar, Monika Sakoman, tajnica 

 

Sjednicu otvara predsjednica Školskog odbora Višnja Dianežević, pozdravlja prisutne, konstatira 

kvorum (prisutno 6 od ukupno 6 članova) i za raspravu predlaže dnevni red iz poziva 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika 6. sjednice Školskog odbora održane 28.12.2021. 

2. Verifikacija novih članova Školskog odbora  

3. Usvajanje financijskog izvještaja za 2021. godinu  

4. Izmjena GPIPRŠ OŠ Odra – Odluka o  promjeni radnog vremena ravnatelja  

5. Odluka o isplati loko vožnje  

6. Pitanja i prijedlozi  

 

Predloženi dnevni red prihvaćen je jednoglasno (6 glasova „za“) te se prelazi na raspravu po 

pojedinim točkama.  

 

Ad. 1.  Usvajanje zapisnika 6. sjednice Školskog odbora održane 28.12.2021. 

 

Predsjednica Školskog odbora pita prisutne jesu li pročitali zapisnik i slažu li se s njegovim 

usvajanjem. Primjedbi nije bilo i predsjednica daje prijedlog na glasovanje. Zapisnik usvajaju samo 

članovi koji su bili prisutni na  prethodnoj sjednici.  

Zaključak: Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik.  

 

Ad. 2.  Verifikacija novih članova Školskog odbora 

Predsjednica Školskog odbora daje riječ ravnatelju. Ravnatelj pozdravlja nove članove Školskog 

odbora, predstavlja ih i poziva da daju na uvid identifikacijski dokument koji se uspoređuje sa 

Zaključkom o imenovanju Školskog odbora Osnovne škole Odra KLASA: 602-02/22-01/185, 

URBROJ: 251-01-02-22-2.  

 

Verificira se mandat novoizabranim članovima Školskog odbora Osnovne  škole Odra – 

Mariji Luković i Davoru Radiću.  

 

Ad. 3. Usvajanje financijskog izvještaja za 2021. godinu  

Voditeljica računovodstva daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda.  
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Nakon provedene rasprave, predsjednica Školskog odbora daje prijedlog na glasovanje.  

 

Prisutni su dizanjem ruku potvrdili suglasnost i jednoglasno se donosi Odluka o  usvajanju 

Financijskog izvještaja za 2021. godinu. 

 

Ad. 4. Izmjena GPIPRŠ OŠ Odra – Odluka o  promjeni radnog vremena ravnatelja 

 

Predsjednica Školskog odbora daje riječ ravnatelju. Ravnatelj daje uvodno obrazloženje po točki 

dnevnog reda. Ravnatelj izvještava članove Školskog odbora o radnom vremenu koje sad ima i 

navodi razloge za promjenu istog. Radno vrijeme ravnatelja je bilo od 7  do 15. Sad želi da bude 

više i u drugoj smjeni te bi zbog toga bilo novo radno vrijeme od 8  do 16 sati.  

 

Ravnatelj daje članovima prijedlog na raspravu.   

Nakon provedene rasprave, predsjednica Školskog odbora daje prijedlog na glasovanje.  

Prisutni su dizanjem ruku potvrdili suglasnost i jednoglasno se donosi Odluka o promjeni radnog 

vremena ravnatelja. 

 

Ad. 5. Odluka o isplati loko vožnje 

 

Predsjednica Školskog odbora daje riječ ravnatelju. Ravnatelj daje uvodno obrazloženje po točki 

dnevnog reda. Ravnatelj izvještava članove Školskog odbora o problematici loko vožnje.   

 

Nakon provedene rasprave, predsjednica Školskog odbora daje prijedlog na glasovanje.  

Prisutni su dizanjem ruku potvrdili suglasnost i jednoglasno se donosi Odluka o isplati loko vožnje 

za potrebe škole.  

 

Ad. 6. Pitanja i prijedlozi 

 

Ravnatelj predstavlja školu novim članovima školskog odbora. Škola je osnovana  1859. i ta zgrada 

je zaštićeni spomenik kulture. Tu je bila četverogodišnja škola, 1919.  je postala osmogodišnja.  

1968. je izgrađena nova školska zgrada s 8 učionica i ona je ubrzo postala premala. 2016. godine 

rekonstruirana je i podignut je jedan kat tako da sad imamo 15 učionica i 2 specijalizirane. U procesu 

smo traženja načina za proširenje škole i početka izgradnje školske sportske dvorane. Imamo 23 

RO od kojih je 6 RO produženog boravka. Školska zgrada je prešla maksimum učenika koji može 

primiti.  

 

Ovog ljeta na našem upisnom području se planira izgradnja 300 stanova i nećemo imati mogućnost 

izvoditi nastavu za tako velik broj učenika. 

 

Nije bilo drugih pitanja i prijedloga. 

 

Predsjednica zaključuje sjednicu u 19,45 sati. 

  

 

Zapisničar:  Predsjednica Školskog odbora: 

Monika Sakoman  Višnja Dianežević  

 


